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Goedenavond,
Bedankt voor uw reactie.

Het is na mijn idee zeker verbeterd. Wel zitten er soms nog uitschieters bij. (geluidsoverlast tot 4.00).
Ik kan zo niet expliciet noemen wamneer.

5.1.2e

Wel vind ik het een aandachtspunt voor de gemeente. Om over de vergunningen na te denken en deze situatie te blyven
monitoren. Het is absoluut geen gewenste situatie in een woonwijk.
Voor zowel het overlast, gevoel van veiligheid.

Met vriendelijke groet,

Op vr 18 nov. 2022 om 15:58 schreef ERE <EEE ©. x oningen n>:

Geachte heer, mevrouw BE.

U heeft eerder een klacht ingediend over geluidoverlast veroorzaakt door de muziek afkomstig Punta Cana aan

Claremaheerd 49.

Inmiddels zijn er controles en aanpassingen geweest in Punta Cana.

Graag hoor ik van u of dit voor u het gewenste resultaat heeft opgeleverd.

En indien dit niet het geval is wanneer u dan toch nog de meeste overlast ondervindt en waar deze overlast dan uit

bestaat.

Uw reactie wordt altijd vertrouwelyk behandeld!

In de hoop op uw medewerking,

Met vriendelijke groet,

Afdeling VTH
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